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Uttalelse fra Årsmøtet i Sunnmøre Parkinsonforening 
 
 
Logopedtilbud i Ålesund Kommune  
 
Sunnmøre Parkinsonforening er blitt kjent med at det vurderes å omorganisere 
logopedtilbudet i Ålesund Kommune. Ålesund har lenge hatt et svært godt opplegg for de 
som har Parkinson sykdom. Som kommunalt tilbud har kommunen fulgt sitt primæransvar 
om å gi alle som trenger det muligheter for logopedi. Hvis det ikke har vært kapasitet har de 
hatt et godt samarbeid med private.  
 
For Parkinsonrammede er det veldig viktig å starte med logpediopplæring så tidlig som mulig 
i sykdommen for på den måten å forsinke problemene som kan oppstå senere. Den 
kommunale tjenesten har også gruppetrening som gir svært gode resultater.  
 
Sunnmøre Parkinsonforening er kjent med at det er lovfestede krav i den kommunale helse- 
og omsorgtjenesten. I forarbeidet til bestemmelsen er det blant annet uttalt hvilke 
fagprofesjoner og hva slags kompetanse den enkelte kommune må sørge for. Logopedi er 
ikke spesielt nevnt, men Helseministeren har understreket at logopedkompetanse er noe 
kommunen må sørge for.  
 
Ålesund Kommune har vært en foregangskommune og har gjennom flere år bygd opp et 
svært godt kommunalt logopedtilbud. De har spesialisert seg innenfor ulike felt og for oss er 
kompetansen på Parkinson Sykdom spesielt viktig. Vår erfaring er at tilbud hos private ikke 
blir fulgt opp på samme måte som det vi har i Ålesund.  
 
Sunnmøre Parkinsonforening ber derfor om at Ålesund Kommune ikke endrer det gode 
logopedtilbudet som vi har nå.  
 
 
Ålesund 6. mars 2021  
 
Kari Steinsvik  
Leder Sunnmøre Parkinsonforening 
 
 


